
Sunt studenta in anul 3 la Publicitate si Studii Media in cadrul Universitatii din Huddersfield, 
Marea Britanie. Sunt in UK de 4 ani si am avut parte de cele mai interesante si frumoase 
aventuri alaturi de oameni minunati si talentati din toate colturile lumii.

Cursul meu mi-a oferit ocazia sa interactionez si sa cunosc diferite culturi cu obiceiuri, 
mentalitati si perspective unice. Insa,cel mai important, am avut ocazia sa ma inventez pe 
mine ca individ datorita oportunitatilor si tot odata a incercarilor care m-au ajutat sa imi ating 
potentialul.

Sansa pe care mi-am oferit-o  a deschis foarte multe oportunitati si idei pentru viitor, dar mai 
ales, apetitul pentru calatorit. I I doresc foarte tare ca locul de munca urmator sa ma ajute sa 
ma dezvolt in domeniul ales nu numai prin training-uri, cat si prin oportunitati de calatorit.

Am spus mai sus ca am avut ocazia sa cunosc o multime de oameni si cred ca e foarte 
important sa stabilesti sis a investesti in aceste relatii. E si mai interesant sa cultivi noi relatii 
cu  effort sustinut  prin networking si mentii o atitudine deschisa si sociabila fata de oameni, 
incercari si intamplari.

Ca student roman in Anglia am avut parte de o primire calduroasa si foarte incurajanta din 
partea staff-ului din Universitate,a colegilor si a prietenilor. Insa, evenimentele  din 2013 
legate de venirea romanilor in Marea Britanie au lasat un gust amar.

Dupa o analiza mai indetaliata asupra mass medie si a materialelor disponibile am realizat ca 
noi, romanii, nu avem cea mai buna imagine peste hotare.  Vazuti din afara, suntem cei care 
vin dintr-un mediu cu resurce limitate, politica nesanatoasa si multa lipsa de comunicare.

Personal, am gasit lucrurile foarte suparatoare , cu valurile de articole din presa vorbind de un 
valuri de romani luand cu asalt regatul, profitand de system ca niste daunatori de culture.

Insa , oamenii de aici m-au convins ca nu am de ce sa ma ingrijorez. Sunt constienti de ce se 
intampla si nu iau totul asa cum li se da. Sunt curiosi, intelegatori, primitori si calzi. 

Studiul de caz pe tema imigratiei la care lucrez acum se concentreaza pe portretul romanilor 
facut de ziarele britanice in urma ridicarii restrictiilor de munca din Uniunea Europeana. 
Studiul va avea ca baza metodologica interviuri cu jurnalisti romani si britanici. Am ales 
aceasta tema, in primul rand, pentru ca sunt romanca  si, in al doilea rand, pentru ca am vrut 
sa analizez , mai indeaproape, atitudinea, pozitia si tonul prin care sunt prezentate valorile si 
cultura romaneasca in afara granitelor.
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